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X kadencja



Porządek obrad:

1. Wybór zastępców przewodniczącej komisji.
2. Sprawy bieżące.
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(Posiedzeniu przewodniczy przewodnicząca 
Beata Małecka-Libera)

PRZEWODNICZĄCA 
BEATA MAŁECK A-LIBERA

Dzień dobry.
Bardzo mi miło rozpocząć drugie posie-

dzenie Komisji Zdrowia, już bardziej oficjalnie, 
w naszym składzie.

Witam panie senator i pana senatora.
Dzisiejsze spotkanie zostało zwołane w ta-

kim troszkę innym trybie, niż będzie zazwyczaj. 
Tak jak obiecywałam, będziemy się spotykali 
raczej dzień przed posiedzeniem plenarnym, 
ale dzisiaj jest wyjątkowo, ponieważ posiedzenie 
Senatu będzie siedemnastego i  osiemnastego, 
tj. zacznie się we wtorek, i w związku z tym nie 
chciałam zostawiać tej decyzji na ostatni dzień, 
tym bardziej że poniedziałek jest również na-
szym dniem dyżurowania w regionach. Dlatego 
spotykamy się dzisiaj.

Porządek obrad, który państwo macie przed 
oczami, który też został dostarczony, jest bardzo 
krótki. Będziemy dokonywać dzisiaj wyboru wi-
ceprzewodniczących oraz omówimy ewentual-
ne sprawy bieżące.

Chciałabym także przywitać osoby, które 
będą obsługiwały naszą komisję. Są tutaj 2 pa-
nie sekretarz: pani Beata Krupe i pani Joanna… 
Więckowska?

(Starszy Sekretarz Komisji Zdrowia Joanna 
Więcławska: Więcławska.)

Więcławska. Przygotujcie się na to, że ja 
będę przekręcała nazwiska, za co was bardzo 
serdecznie przepraszam.

To są panie z  obsługi sekretariatu, które 
mają wieloletnie doświadczenie, więc będą nas 
tutaj korygowały i  nadzorowały. Wierzę, że ta 
praca nam się tutaj świetnie ułoży.

(Początek posiedzenia o godzinie 15 minut 02)

A ze strony Biura Legislacyjnego będzie nas 
obsługiwał pan Szymon Giderewicz. Tak? Już się 
nie pomyliłam tym razem.

Jesteśmy chyba w komplecie. Myślę, że po-
nieważ mamy kworum, możemy przystąpić do 
realizacji programu. Jeżeli nie będzie sprzeciwu, 
to uznam, że program dzisiejszego posiedzenia 
został przyjęty.

W  takim razie mam taką oto propozycję, 
ponieważ dokonano ustaleń międzyklubowych, 
jak również na posiedzeniu Prezydium zapadła 
decyzja, że możemy powiększyć skład wice-
przewodniczących do 3 senatorów. Jeżeli nie ma 
sprzeciwu wśród państwa, to ja, ponieważ mam 
te zgłoszenia i wiem, które kluby kogo zgłaszały, 
chciałabym zgłosić wszystkich 3 wiceprzewod-
niczących. I  później będziemy imiennie głoso-
wać. Czy jest zgoda? Jest.

Ze strony Koalicji Obywatelskiej, Platformy 
Obywatelskiej rekomendujemy na wiceprze-
wodniczącą panią senator – jeszcze czasami 
będę mówiła: poseł – Alicję Chybicką. Pani sena-
tor jest znaną wszystkim osobą, profesorem, le-
karzem, wieloletnim parlamentarzystą z dużym 
doświadczeniem.

Ze strony klubu PiS jest zgłoszona pani 
Margareta Budner, która również jest lekarzem, 
a także bardzo doświadczonym, wieloletnim se-
natorem.

Ze strony Lewicy został zgłoszony Wojciech 
Konieczny, który również jest lekarzem, a także 
dyrektorem szpitala. Posiada również doświad-
czenie samorządowe, pracował także w komisji 
zdrowia.

A więc wszystkie osoby są osobami absolut-
nie merytorycznymi, z dużym doświadczeniem. 
W związku z tym rekomenduję głosowanie nad 
tymi kandydaturami. Jest zgoda?

Będziemy przeprowadzać głosowania 
w  sposób alfabetyczny, po kolei pochylając się 
nad każdym nazwiskiem.
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Jako pierwsza pani Margareta Budner.
Kto z państwa jest za tym, aby pani senator 

została wiceprzewodniczącą senackiej Komisji 
Zdrowia? (7)

Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał? (1)
Pani senator się wstrzymała.
(Wypowiedź poza mikrofonem)
No właśnie. Dziękuję bardzo.
Gratuluję, Pani Senator.
Jako druga pani Alicja Chybicka. Proszę bar-

dzo.
Kto jest za tym, aby pani senator była wice-

przewodniczącą? (7)
Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał? (1)
Dziękuję.
I  trzecia osoba, pan senator Wojciech Ko-

nieczny.
Kto jest za? (5)
Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał? (3)
Gratuluję.
Zapraszam bliżej mnie panie senator i pana 

senatora.
Sprawy bieżące. Czy ktoś z państwa chciał-

by coś dodać, uzupełnić to, co powiedziałam? 
Przede wszystkim interesowałoby mnie to, aże-
byśmy uzgodnili kwestię spotykania się tutaj na 

posiedzeniach. I ewentualnie, jeżeli ktoś z pań-
stwa ma w tym momencie jakąś ważną sprawę 
bieżącą, to proszę bardzo, to jest ten moment. 
Nikt?

(Senator Agnieszka Gorgoń-Komor: Ja tylko 
powiem, że posiedzenia komisji zazębiają się 
w tej chwili, więc…)

No tak, to będzie… To może być…
(Senator Agnieszka Gorgoń-Komor: …Wy-

pracujemy jakiś standard, żeby tego nie było.)
To może być kłopotem. Zresztą zawsze kło-

potem było to, że się…
(Głos z sali: Nigdy się nie udało…)
…zazębiały. Będę się starała uzgodnić jed-

ną godzinę, tak jak powiedziałam, dzień przed 
posiedzeniami, żebyśmy mogli sobie poplano-
wać te wszystkie zajęcia i  żebyśmy może jakoś 
dopasowali się do innych komisji. Będziemy się 
starać, dobrze?

(Głos z sali: …Nie uda.)
Nie uda się, ja wiem.
(Głos z sali: Nigdy się nie udało.)
(Senator Agnieszka Gorgoń-Komor: Próbo-

wać można zawsze.)
No dobrze, bardzo sprawnie dzisiaj wszyst-

ko przebiegło, bardzo zgodnie. Gratuluję wszyst-
kim.

Do zobaczenia na następnym posiedzeniu 
komisji. Dziękuję.

(Koniec posiedzenia o godzinie 15 minut 08)
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